
PROTOKÓŁ NR 0002/XXX/2017

XXX SESJA V KADENCJI RADY POWIATU SUSKIEGO
Z DNIA 25 MAJA 2017 ROKU

Stan: 21 Radnych

Obecnych: 20

Nieobecnych: 1

(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu)

Ad. 1

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

O godzinie  13.00  Przewodniczący Rady Powiatu Suskiego Ryszard Hadka otworzył  obrady

XXX Sesji V Kadencji Rady Powiatu Suskiego. Następnie powitał Radnych oraz przybyłych gości,

po czym stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 20 Radnych, co stanowi

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Ad. 2

Przedstawienie porządku obrad, ew. zmiany

Przewodniczący  Rady  Ryszard  Hadka  poinformował,  że  porządek  obrad  został  przekazany

Radnym i jest on obowiązujący. 

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad, ew. zmiany.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu Suskiego.

4. Wręczenie Nagród Starosty Suskiego za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 
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upowszechnianie kultury i ochrony dziedzictwa kulturowego oraz honorowego tytułu „ Mecenas 

Kultury Powiatu Suskiego”.

5. Informacja na temat kultury i promocji powiatu.

6. Wręczenie nagród dla laureatów XIII Powiatowego Konkursu Plastycznego.

7. Informacja Starosty o pracach Zarządu i realizacji uchwał Rady.

8. Informacja o pracy Stałych Komisji Rady Powiatu Suskiego  - przedstawienie wniosków.

9. Interpelacje i zapytania Radnych.

10. Wystąpienia mieszkańców powiatu suskiego i zaproszonych gości.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej 

dotacji celowej.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Powiatu Suskiego na 2017 rok.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania stypendiów stażowych w ramach 

projektów „Wzmocnienie konkurencyjności uczniów na rynku pracy” oraz „Kreatywny uczeń – 

profesjonalista w zawodzie” realizowanych przez Powiat Suski w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2014 – 2020, 10 Oś Priorytetowa Wiedza i 

kompetencje, Działanie 10.2 Rozwój kształcenia zawodowego, Poddziałanie 10.2.2. Kształcenie 

zawodowe uczniów – SPR.

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

15. Wolne wnioski.

15. Zakończenie Sesji.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. porządek obrad.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:

Za: 20 Radnych

Przeciw: 0

Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

Ad. 3

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu Suskiego

Przewodniczący Rady poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji był udostępniony w Biurze

Obsługi Rady oraz w Biuletynie Informacji  Publicznej Starostwa. Ponieważ Radni nie zgłaszali

uwag prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXIX Sesji V Kadencji
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Rady Powiatu Suskiego.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:

Za: 20 Radnych

Przeciw: 0

Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła protokół z XXIX Sesji V Kadencji Rady Powiatu Suskiego.

Ad. 4

Wręczenie Nagród Starosty Suskiego za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej,

upowszechnianie kultury i ochrony dziedzictwa kulturowego oraz honorowego tytułu „ Mecenas

Kultury Powiatu Suskiego”

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Funduszy Janusz Kociołek poinformował, że

jak  co  roku  są  wręczane  nagrody  Starosty  Suskiego  za  osiągnięcia  w  dziedzinie  twórczości

artystycznej, upowszechnianie kultury i ochrony dziedzictwa kulturowego oraz honorowego tytułu

„ Mecenasa Kultury Powiatu Suskiego”. Kapituła na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2017 roku, po

zapoznaniu się ze zgłoszonymi kandydaturami przyznała trzy  Nagrody Starosty oraz jeden tytuł

Mecenasa  Kultury.  Nagrody  przyznawane  są  za  rok  2016  jednak  w  większości  przypadków

Naczelnik poinformował, że nagroda ta dotyczy głównie długoletniej działalności. 

Nagrody wręczali Przewodniczący Rady Powiatu Suskiego Ryszard Hadka, Wiceprzewodniczący

Rady Powiatu Suskiego Tomasz Spannbauer oraz Starosta Suski Józef Bałos.

Nagroda Mecenasa Kultury została przyznana Panu Stanisławowi Grygiel.

Nagrodę Starosty Suskiego za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechnianie

kultury i ochrony dziedzictwa kulturowego przyznano:

 Marianowi Bucała

 Bogumile Leśniak

 Marcinowi Leśniakiewicz

(informacja w formie pisemnej na temat laureatów konkursu stanowi załącznik nr 2 do protokołu)

Następnie głos zabrał Starosta Suski, który złożył wyrazy uznania oraz gratulacje dla laureatów za

osiągnięcia w dziedzinie kultury oraz życzył dalszych sukcesów. 
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Ad. 5

Informacja na temat kultury i promocji powiatu

Przewodniczący Rady poinformował, że informacja na temat kultury i promocji powiatu została 

dostarczona radnym w formie pisemnej. Zapytał o ewentualne uwagi do otrzymanego dokumentu.

( informacja w formie pisemnej znajduje się w dokumentach Biura Rady )

Ze względu na brak pytań ze strony radnych punkt został wyczerpany.

Prowadzący obrady ogłosił kilkuminutową przerwę. 

Wznowienie obrad.

Ad. 6

Wręczenie nagród dla laureatów XIII Powiatowego Konkursu Plastycznego

Naczelnik Wydziału Środowiska Paweł Dyrcz poinformował, że konkurs był kierowany do szkół

i przedszkoli. Celem konkursu było wykonanie przez dzieci prac, które miały pomóc przekazaniu

mieszkańcom o konieczności wymiany starych pieców na nowe oraz informacji o zakazie używania

niektórych paliw. Konkurs dotyczył także zbierania baterii.

Wręczenia  nagród  w XIII  Powiatowym Konkursie  Plastycznym dokonali  Starosta  Józef  Bałos,

Wicestarosta Zbigniew Hutniczak, Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Hadka, Przewodniczący

Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Adam Szwed. Zastępca Naczelnika Wydziału

Środowiska Marek Mrugacz oraz artysta i plastyk Danuta Nitoń-Kwak.

Przewodniczący Rady ogłosił kilkuminutową przerwę.

Wznowienie obrad.

Ad. 7

Informacja Starosty o pracach Zarządu i realizacji uchwał Rady

Starosta Józef Bałos przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu i realizacji uchwał Rady w okresie

międzysesyjnym tj. od 25 kwietnia 2017 roku do 24 maja 2017 roku.
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(ww. informacja stanowi załącznik  nr 3 do protokołu)

Starosta  dodał,  że  zakończył  się  remont parkingu przy budynku Starostwa Powiatowego.  Dziś

Zarząd Powiatu Suskiego wyraził zgodę na uruchomienie opracowania koncepcji połączenia drogi

na ul. Kościelnej z drogą na ul. Szpitalnej za pośrednictwem parkingu. Burmistrz miasta Sucha

Beskidzka również jest  zainteresowany partycypacją w kosztach realizacji  tego przedsięwzięcia,

który realizowany mógłby być już w przyszłym roku. Starosta poinformował także,  że Agencja

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa funkcjonuje już w budynku na ul. Mickiewicz 19. Piętro

trzecie,  z  którego  się  wyprowadzili,  zostanie  poddane  drobnemu  remontowi  pod  kątem

zabezpieczenia  miejsca  i  warunków  do  funkcjonowania  Centrum  Usług  Wspólnych  –  nowej

jednostki, która ma rozpocząć funkcjonowanie z dniem 1 września. Również na parterze zostało

opuszczone jedno pomieszczenie po ARiMR, które po remoncie zostanie przeznaczone na Biuro

Paszportowe.  Następnie  Starosta  poruszył  sprawę  osuwiska  w  miejscowości  Osielec.

Poinformował, że osuwisko wciąż przesuwa się w sposób dynamiczny, a kolejne opady deszczu

wciąż  je  dociążają.  Na  prośbę  Wójta  Gminy  Jordanów  odbyło  się  spotkanie  w  Starostwie

Powiatowym z panią Geolog Powiatową, gdzie omawiany był temat osuwiska. Brano po uwagę

budowę alternatywnej drogi, która wychodziłaby poza osuwiskiem. Starosta dodał, że propozycje

Wójta o możliwym przebiegu drogi po analizie nie okazały się dobrym rozwiązaniem, ponieważ

proponowane  przebiegi  drogi  znajdują  się  w  centrum  osuwiska.  Alternatywna  droga  musi

przebiegać całkowicie  poza terenem osuwiskowym zarówno czynnym, jak i  biernym. Odnośnie

kosztów  stabilizowania  osuwiska  wielokrotnie  przewyższyłyby  one  budowę  nowej  drogi,  przy

czym stabilizowanie osuwisk nie daje gwarancji na całkowite zakończenie sprawy. (...) „W związku

z tym uważam, że dobre jest myślenie, żeby połączenie tego terenu było poza wskazanymi przez

Państwowy Instytut Geologiczny terenami osuwiskowymi. To gwarantuje na przyszłość skuteczne

rozwiązanie.” (… )  Starosta dodał, że wraz z członkami Zarządu Powiatu jest planowana wizja

miejsca  osuwiskowego  oraz,  że  Starostwo  jest  w stałym  kontakcie  z  Gminą  Jordanów  w  tym

temacie.

Ad. 8

Informacja o pracy Stałych Komisji Rady Powiatu Suskiego – przedstawienie wniosków

Radny  Piotr  Talaga (Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych),  Radny

Sławomir Kudzia  (Przewodniczący Komisji Finansów, Administracji i Planowania),  Radny Jan

Banaś  (Przewodniczący  Komisji  Integracji  Lokalnej  i  Rozwoju), Radny  Adam  Szwed

(Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa),  Radny Rafał Lubaszka

(Przewodniczący  Komisji  Drogownictwa,  Porządku  Publicznego  i  Transportu),  Radny  Artur

Piórkowski (Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki),  Radny  Marek

Drobny (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej)
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Wnioski z prac Komisji oraz protokoły znajdują się w dokumentach Biura Rady.

Ad. 9

Interpelacje i zapytania Radnych

Wiceprzewodniczący  Rady  T.  Spannbauer  zapytał  o  aktualną  sytuację  pozimowego  remontu

dróg.  Zwrócił  szczególną  uwagę  na  zły  stan  drogi  w  miejscowości  Zawoja  –  Przysłop  oraz

w miejscowości  Marcówka  „od  centrum jadąc  w  górę  w  stronę  kapliczki  na  granicy  Powiatu

Suskiego  i  Wadowickiego”.  Następnie  Radny  poprosił  o  remont  bariery  przy  drodze  1705  K

w miejscowości  Marcówka,  która  została  uszkodzona  po  wypadku  samochodowym,  które  tam

miało  miejsce.  Na  koniec  zapytał  o  ewentualny  kontakt  z  Powiatem  Wadowickim  odnośnie

możliwości  wyremontowania  drogi  w  miejscowości  Stryszów  przy  osiedlu  „Wielkie  Pola”  ze

względu, iż mieszkańcy Powiatu Suskiego również często z tej drogi korzystają. 

Radny  Artur  Kruźlak  poprosił  o  interwencje  w  sprawie  remontu  przepustu  na  granicy

miejscowości  Bieńkówka  i  Jachówka  oraz  zapytał  także  o  stan  pozimowych  remontów  dróg,

głównie na terenie gminy Budzów.

 

Radny  Rafał  Lubaszka  poinformował,  że  ze  względu,  iż  nie  może  uczestniczyć  do  końca

posiedzenia sesji zgłosi w obecnym punkcie wolny wniosek. Mianowicie poprosił o wyznaczenie

na nowo powstałym parkingu obok budynku Starostwa miejsc parkingowych, które są niezbędne do

właściwego  parkowania  pojazdów.  Następnie  Radny  przypomniał  o  wyremontowaniu  barierki

w miejscowości Toporzysko. 

Radny Sławomir Kudzia  zapytał,  czy brana  jest  pod uwagę alternatywna  budowa drogi  przy

osuwisku  w miejscowości  Osielec  „górą  koło  remizy  (…)  czy  dołem  wzdłuż  potoku”.  Zwrócił

uwagę,  iż  korzystniejszą  możliwością  byłaby  budowa  drogi  dołem.  Zapytał  o  koszt  takiego

przedsięwzięcia oraz o termin realizacji.

Radny Rafał Lubaszka opuścił obrady.

Ad. 10

Wystąpienia mieszkańców powiatu suskiego i zaproszonych gości
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W ramach tego punktu nikt nie zabrał głosu.

Część Uchwałodawcza

Ad. 11

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej

dotacji celowej

Starosta Suski poinformował, że projekt uchwały wprowadza środki finansowe deklarowane przez

Gminy dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w celu wsparcia działań inwestycyjnych. Starosta dodał, że

wraz z Dyrektorem jednostki zwrócili się do gmin o partycypację w kosztach modernizacji, które

już są prowadzone na terenie szpitala. Kwota wynosiła 2 zł na mieszkańca rocznie przez kolejnych

5 lat. (...)  „Odzew jest  pozytywny chociaż z  przykrością muszę stwierdzić,  że nie ze wszystkich

gmin.” (…) W projekcie uchwały nie widnieje Miasto Sucha Beskidzka, Gmina i Miasto Maków

Podhalański oraz Gmina Jordanów. Odnośnie Miasta Sucha Beskidzka Starosta poinformował, że

co roku wspierają oni Zespół Opieki Zdrowotnej niezależnie od bieżącego programu. W tym roku

wsparcie będzie polegało na umorzeniu części podatków w wysokości prawdopodobnie 50 000 zł.

Odnośnie Makowa Podhalańskiego Starosta poinformował, że Burmistrz poinformował, że decyzja

zostanie podjęta na sesji w czerwcu. Na temat Gminy Jordanów Starosta oznajmił, iż nawet po

rozmowach z Wójtem i Przewodniczącym Rady Gmina Jordanów „nie chce w tym uczestniczyć.”

Radni nie zadawali pytań.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyznania Zespołowi

Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej dotacji celowej.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:

Za: 19 Radnych

Przeciw: 0

Wstrzymujących się: 0 

Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyznania Zespołowi Opieki Zdrowotnej

w     Suchej Beskidzkiej dotacji     celowej. której nadano numer 0007/XXX/202/2017.
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Ad. 12

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Powiatu Suskiego na 2017 rok

Skarbnik Powiatu Suskiego Krystyna Kozina  wyjaśniła, że Budżet Powiatu Suskiego na 2017

roku zwiększył się o 343 938,57 zł i zmiany spowodowane są:

 otrzymaniem środków w WFOŚiGW w Krakowie na wykonanie  uproszczonych planów

urządzenia lasu;

 wypracowaniem wyższych dochodów własnych przez Zespół Szkół im. W. Goetla i Dom

Pomocy Społecznej w Łętowni;

 uzyskaniem środków na  projekt:  „Polsko-Niemiecka  Wymiana  Młodzieży”,  realizowany

przez Zespół Szkół w Łętowni;

 uzyskaniem pomocy finansowej z Urzędu Gminy Budzów oraz Urzędu Miasta Jordanów na

„Modernizację Szpitalnego Oddziału Ratunkowego w Suchej Beskidzkiej”.

Radni nie zadawali pytań.

Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  zmian  w Budżecie

Powiatu Suskiego na 2017 rok.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:

Za: 19 Radnych

Przeciw: 0

Wstrzymujących się: 0 

Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w Budżecie Powiatu Suskiego na

2017 rok, której nadano numer 0007/XXX/203/2017.

Ad. 13

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania stypendiów stażowych w ramach

projektów „Wzmocnienie konkurencyjności uczniów na rynku pracy” oraz „Kreatywny uczeń –

profesjonalista w zawodzie” realizowanych przez Powiat Suski w ramach Regionalnego Programu

Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2014 – 2020, 10 Oś Priorytetowa Wiedza

i kompetencje, Działanie 10.2 Rozwój kształcenia zawodowego, Poddziałanie 10.2.2. Kształcenie

zawodowe uczniów – SPR
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Naczelnik Wydziału Edukacji Agata Spyrka-Trzop poinformowała, że projekt uchwały dotyczy

regulaminu  udzielania  stypendiów  w  zakresie  staży  i  praktyk  zawodowych  dla  uczniów

z możliwością wypłaty stypendium w wysokości  1 500 zł  dla ucznia.  Praktyki  zawodowe będą

organizowane u pracodawców lub przedsiębiorców dla uczniów techników oraz zasadniczych szkół

zawodowych,  czyli  od  pierwszego  września  branżowych  szkół  I  stopnia.  W ramach  projektu

zaplanowano łącznie 514 staży dla uczniów techników oraz 80 praktyk dla uczniów zasadniczej

szkoły zawodowej w wymiarze 150 godzin. Na ten cel w budżecie projektu przewidziano łącznie

2 209 000 zł na lata 2017 – 2020. Koszt zorganizowania i przeprowadzenia stażu to około 3 500 zł

na jednego ucznia, w tym:

stypendium w wysokości maksymalnej 1 500 zł brutto za 150 godzin praktyki/ stażu;

 koszty  związane  odbywaniem  praktyki/stażu  zawodowego  w  kwocie  1  500  zł,  które

zawierają m.  in.  koszt  dojazdu,  koszt  zakupu odzieży ochronnej,  koszt  przeprowadzenia

szkolenia bhp i ppoż;

koszty wynagrodzenia  opiekuna praktykanta/stażysty w wys.  nieprzekraczającej  10  % jego

zasadniczego wynagrodzenia, ale nie więcej niż 500 zł brutto.

Naczelnik WE dodała,  że o udział w stażu może starać się uczeń spełniający warunki zapisane

w regulaminie. Jest on skierowany do uczniów szkół zawodowych oraz techników prowadzonych

przez  Powiat  Suski,  jak  również  z  terenu  subregionu  podhalańskiego  i  województwa

małopolskiego. Warunkiem udzielania stypendiów stażowych jest przyjęcie uchwały Rady Powiatu

w zakresie  udzielania  stypendiów na  podstawie  ustawy o  samorządzie  powiatowym.  Niniejszy

projekt uchwały był konsultowany z radcą prawnym.

Radni nie zadawali pytań.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu

udzielania stypendiów stażowych w ramach projektów „Wzmocnienie konkurencyjności uczniów

na rynku pracy” oraz „Kreatywny uczeń – profesjonalista w zawodzie” realizowanych przez Powiat

Suski w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2014

–  2020,  10  Oś  Priorytetowa  Wiedza  i  kompetencje,  Działanie  10.2  Rozwój  kształcenia

zawodowego, Poddziałanie 10.2.2. Kształcenie zawodowe uczniów – SPR.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:

Za: 19 Radnych

Przeciw: 0

Wstrzymujących się: 0 

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  udzielania

stypendiów stażowych  w  ramach  projektów „Wzmocnienie  konkurencyjności  uczniów na  rynku
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pracy” oraz „Kreatywny uczeń – profesjonalista w zawodzie” realizowanych przez Powiat Suski w

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Małopolskiego na lata 2014 – 2020,

10  Oś  Priorytetowa  Wiedza  i  kompetencje,  Działanie  10.2  Rozwój  kształcenia  zawodowego,

Poddziałanie  10.2.2.  Kształcenie  zawodowe  uczniów  –  SPR  której  nadano  numer

0007/XXX/204/2017.

  

Ad. 14

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych

Starosta  Józef  Bałos poinformował,  że  na  pytania  dotyczące  stanu  dróg  odpowiedzi  udzieli

Naczelnik Wydziału Zamówień Publicznych, Rozwoju i Dróg.

Naczelnik  Wydziału  Zamówień  Publicznych,  Rozwoju  i  Dróg  Igor  Głuc, odpowiadając  na

interpelację  Radnego  Tomasza  Spannbauera  dotyczącą  pozimowych  remontów  cząstkowych,

poinformował, że przetarg został rozstrzygnięty, lecz tylko częściowo ze względu na wysokie ceny.

Musiały zostać  unieważnione zadania  w Gminie  Stryszawa,  Zembrzyce  oraz  Budzów.  Przetarg

będzie powtórzony, a 6 czerwca odbędzie się ponowne otwarcie ofert. Odnośnie Gminy Maków

Podhalański  oraz  Gminy  Zawoi  Naczelnik  poinformował,  że  działania  powinny  rozpocząć  się

w najbliższym czasie. Na temat drogi w miejscowości Zawoja Naczelnik oznajmił, że zdaje sobie

sprawę ze złego jej stanu. Na przebudowę wspomnianej drogi na odcinek 5 km jest już rozpisany

przetarg,  który  jest  w  układzie  zawieszającym.  Trzeba  oczekiwać  na  środki  z  Urzędu

Wojewódzkiego.  W  ramach  remontów  cząstkowych  na  obecną  chwilę  zostaną  poprawione

największe ubytki. Na temat bariery w miejscowości Marcówka Naczelnik wyjaśnił,  że sprawca

wypadku  mającego  tam  miejsce  jest  ustalony,  a  koszt  naprawy  bariery  będzie  pokryty

z ubezpieczenia. 

Na pytanie Radnego Artura Kruźlaka, dotyczącego remontu przepustu na granicy miejscowości

Bieńkówka i Jachówka, Naczelnik odpowiedział, że nie jest to temat nowy i jedynym wyjściem

w tej  sytuacji  jest  przebudowa przepustu  pod drogą.  Koszt  takich  działań  może wynieść  około

40 000 zł. Na obecną chwilę nie ma wygospodarowanej kwoty na takie działania.

Odpowiadając  na  interpelację  Radnego  Rafała  Lubaszki na  temat  wyznaczenia  miejsc

parkingowych na terenie parkingu przy budynku Starostwa, Naczelnik poinformował, że parking

„formalnie” nie jest jeszcze ukończony i końcowe prace wciąż tam trwają, uwzględniając w tym

malowanie miejsc parkingowych.

Odnośnie interpelacji  Radnego Sławomira Kudzi  na temat  alternatywnej  drogi  przy osuwisku

w miejscowości Osielec, Naczelnik wyjaśnił, że nie można poprowadzić drogi, gdzie znajduje się

osuwisko oraz tam, gdzie teren jest zagrożony osuwiskiem, a więc alternatywa drogi „na dole” jest

niemożliwa.  Jedyne  wyjście  na  nową  drogę  to  właśnie  ulokowanie  jej  „górą”.  Obszar

oddziaływania osuwiskiem jest tworzony przez Państwowy Instytut Geologiczny.
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Następnie  Głos  zabrała Radna Joanna Stypuła,  która,  odnośnie  zapytania  Radnego Tomasza

Spannbauera na temat remontu drogi w miejscowości Stryszów, poinformowała, że przetarg na

przebudowę drogi  Stryszów – Marcówka jest  ogłoszony.  Otwarcie  ofert  miało nastąpić  w dniu

wczorajszym, lecz wpłynęły jeszcze jakieś zapytania i ostatecznie otwarcie ofert nastąpi 30 maja.

Wszelkie informacje są dostępne na stronie internetowej Starostwa Powiatowego w Wadowicach. 

Radny Jan Woźny odniósł  się do postawionych palików przy drodze w miejscowości Maków

Podhalański  na osiedlu „Za Wodą”.  Ze względu,  że mają one posłużyć do budowy kanalizacji,

Radny zapytał jak będzie wyglądała sytuacja z remontem tamtejszej drogi. 

Naczelnik Igor Głuc odpowiedział, że jednym z warunków decyzji budowy kanalizacji na drodze

powiatowej jest również odbudowa pasa.

 

    Ad. 15

Wolne wnioski

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Ad. 16

Zakończenie posiedzenia

W  wyniku  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady o  godzinie  15:00  dziękując

za  przybycie  uczestnikom  zamknął  XXX  Sesję  V  Kadencji  Rady  Powiatu  Suskiego  w  dniu

25 maja 2017 roku. 

Na tym protokół zakończono.

Protokołowali:                                                                                             Przewodniczący Rady:

Małgorzata Miś            Bogumiła Szpak                                                          Ryszard Hadka
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